
Zápis č.11/2017 

z jednání školské komise Rady MČ Praha 4 

 

Datum konání:  30. 10. 2017  

Místo konání:    Úřad MČ Praha 4, Antala Staška 2059/80b, 6. patro, č.dv. 6.12. 

 

Přítomno: dle prezenční listiny – 10 členů (z celkového počtu 11 členů, 1 člen omluven) 

Člen komise Ing. Míth-příchod v 17,20. 

 

Veřejnost: Mgr. Radka Kmochová 

 Ing. Tomáš Papáček 

 

Program: 

1) Úvod, přivítání, schválení programu jednání  

2) Vystoupení veřejnosti 

3) Zahájení školního roku 2017/2018 – přehled počtu dětí v MŠ a žáků v ZŠ 

4) Návrh rozpočtu v oblasti vzdělávání na rok 2018 

5) Informace z odboru školství 

6) Různé 

 

1) Úvod 

Předsedkyně komise J. Niklová: 

- přivítání členů komise 

- odsouhlasení správnosti zápisu z minulého jednání komise 

- schválení programu jednání 

 

hlasováno o programu jako celku  

PRO x 9    PROTI x 0    ZDRŽEL SE x 0 

 

2) Vystoupení veřejnosti: 

Mgr. Radka Kmochová 

- pozvání na společnou veřejnou diskusi o podobě sportovního venkovního zázemí ZŠ Sdružení, 

7. 11. 2017 v 17,00 ve školní jídelně ZŠ Sdružení; 

- návrh zorganizovat výjezdní autobus – podívat se na alternativně zřízená dětská hřiště; 

 

Členům ŠK byl rozdán plakát s pozváním na diskusi O PODOBĚ SPOROTOVNÍHO 

VENKOVNÍHON ZÁZEMÍ ZŠ SDRUŽENÍ, 7. 11. 2017 v 17,00, jídelna ZŠ Sdružení. 



J. Míth: 

- moderátora dodá MČ Praha 4; 

- na společném setkání budeme diskutovat o možnostech, co lze udělat, co je nabídnuté, 

podíváme se na netradiční řešení sportovních areálů, na situaci kolem zeleně a jaké možnosti 

povrchů lze použít na sportovištích; 

 

Ing. Tomáš Papáček 

zájem o informace: 

- ve věci občanské vybavenosti území v souvislosti s developerskými projekty; 

- je vypracována analýza potřeb MČ Praha 4 v souvislosti s požadavky umístit v roce 2020 do 

předškolních zařízení děti, kterým jsou dva roky? 

- bude dopracována aktualizace Koncepce rozvoje školství na území MČ Praha 4? 

- je regulovaný příjem žáků v ZŠ Jitřní? 

J. Míth:  

- počty žáků v ZŠ Jitřní nejsou regulovány; 

J. Schneider: 

- analýza není nutná, mapujeme situaci průběžně, neboť nabízíme rodičům umístění v jeslích, 

v této době chybí cca 60 míst pro umístění dvouletých dětí; 

- možnost zvážit jít cestou zřízení dětských skupin (nepřestavovat prostory MŠ); 

J. Ságlová: 

- v rámci MAP bude do konce roku 2017 zpracovaná demografická studie pro účely školství; 

Panu Ing. Papáčkovi byly předány přehledy počtu dětí v MŠ a žáků v ZŠ pro školní rok 2017/2018. 

 

3) Zahájení školního roku 2017/2018 – přehled počtu dětí v MŠ a žáků v ZŠ 

 

Materiály s přehledem počtu dětí v MŠ a žáků v ZŠ ve školním roce 2017/2018 byly předány členům 

školské komise. Jsou v příloze tohoto zápisu. 

 

Diskuse k bodu: 

J. Zykánová: 

- upozornění na snížení počtu žáků v ZŠ Jeremenkova; 

J. Míth: 

- v ZŠ Jeremenkova došlo k výměně vedení školy, obměna pedagogů se zdařila, tento rok bude 

zlomový; stále situaci monitorujeme; 

J. Schneider: 

Úkol: na příští jednání předložit seznam ředitelů, kterým končí v roce 2018 šestileté funkční období; 

 



Usnesení: 

Členové školské komise vzali na vědomí informaci o počtu dětí v MŠ a žáků v ZŠ ve školním roce 

2017/2018. 

PRO x 10    PROTI x  0    ZDRŽEL SE x 0 

 

4) Návrh rozpočtu v oblasti vzdělávání na rok 2018 

J. Míth: 

- rozpočet na rok 2018 na provoz školám je stanoven v obdobné výši jako v roce 2017, 

jednotlivé položky rozpočtu naplňovány podle pravidel pro stanovení výše provozního 

rozpočtu-transparentní dokument zřizovatele; 

- jiná struktura a výše v kapitolách rozpočtu u cca 30 škol, které budou opětovně od 1. 1. 2018 

provozovat tepelný zdroj (dojde k odebrání ze společnosti 4-E); 

- v rozpočtu na rok 2018 jsou navrhovány investiční akce a opravy v objektech MŠ a ZŠ, návrh 

projednán OŠ x OSIO x 4-M; 

- informace o pracovní skupině – oblast pekárny Michle (jednání o výstavbě MŠ v lokalitě-

developer SKANSKA, nástavba na ZŠ Na Líše-developeři menších projektů v okolí); 

 

5) Informace z odboru školství 

J. Ságlová: 

- proběhl konkurz na osazení pracovní pozice ředitele ZŠ Poláčkova (již třetí vyhlášení), 

materiál ke jmenování vhodného kandidáta je připraven k projednání Radou MČ Praha 4 dne 

15. 11. 2017, nástup nové ředitelky k 1. 12. 2017; 

 

6) Různé 

P. Caldr: 

- nutno pracovat na předávání objektu Jitřní v rámci zřízení nového právního subjektu ZŠ Jitřní; 

J. Ságlová: 

- mezičlánkem bude OŠ; 

 

Příští jednání školské komise se bude konat v lednu 2018 popř. dle potřeby, informace o konání  

bude včas předána e-mailem. 

 

 ………………………………………………… 

 Jana Niklová, v.r. 

 předsedkyně komise 
 
Zapsala: Jana Ságlová, tajemnice komise 


















